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Datum 2023-06-15 

 

Tid kl. 09:00 – 12:20 

 

Plats Junselerummet, kommunhuset, Sollefteå 

 

Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 

 

Övriga  Örjan Abrahamsson, Skolchef §§ 39 – 47  

närvarande Anders Åkerman, verksamhetschef Gymnasieskolan §§ 39 – 43 

 Maria Ragnarsson, ekonom § 39  

 Linda-Marie Lindberg, elevhälsochef § 44 

 Jessica Tjärnberg, skolsköterska § 44 

 Eva Öberg, specialpedagog § 44 

 Madjid Salehian, studie- och yrkesvägledare § 44 

 Lena Sundelin Sillberg, skolkurator § 44 

 Anna-Maria Andersson, sekreterare §§ 39 – 47  

 
 
  

 

Underskrifter Sekreterare Anna-Maria Andersson § 39 – 47  

 

  

 Ordförande Maria Wennberg (C) § 39 – 47  

 

  

 Justerare Susanne Lindahl (S) § 39 – 47  

   

   

   

 
 

Bevis om justering 

 

Protokollet är justerat. 

Justeringen har tillkännagetts genom anslag på Sollefteå kommuns digitala anslagstavla, 

www.solleftea.se 
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Närvaro- och tjänstgöringslista 
  

Namn När- Tjg. Reservation Jäv Anteckningar 
 Varo Ers.    

   § §  

        

Ledamöter        

Maria Wennberg (C) X      Ordförande 

Emelie Wrede (C) X       

Jörgen Åslund (Vi) X       

Diana Nilsson (V) X       

Susanne Lindahl (S) X       

Ersättare        

Thérese Kårén (C) X      
Anslöt kl 10:30, 
från och med § 40 

Jerry Mähler (C) ---       

Maria Eriksson (Vi) ---       

Ulrika Frestadius (M) X       

Jack Åkerlund (S) ---       

 
 
Val av justerare 
Susanne Lindahl (S) utses till justerare av dagens protokoll. 

Protokollet justeras digitalt. 

 

Dagordning 
Dagordningen godkänns.    
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§ 39 

 

Ekonomi- och verksamhetsuppföljning, maj 2023 
 

Beslut 
Kommunstyrelsens utskott för unga och lärande tackar för informationen och lägger den 

till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

Maria Ragnarsson, ekonom, redovisar ekonomi- och verksamhetsuppföljning för 

verksamhet upp till och med årskurs 9 per sista maj 2023. 

 

Resultatet är i maj plus 1,5 miljoner jämfört med budget. Ökningen av överskottet från 

förra månaden är en rent bokföringsteknisk justering. Intäkterna är högre än beräknat och 

personalkostnaderna är betydligt lägre vilket bidrar till överskottet. Däremot ligger övriga 

kostnader högre än budgeterat och det samma gäller skolskjutsar. Prognosen är en budget 

i balans men just nu ser det ut att gå lite bättre. 

 

Maria Ragnarsson, ekonom, redovisar ekonomi- och verksamhetsuppföljning för 

gymnasium och vuxenutbildning per sista maj 2023. 

 

Det finns platser kvar på UTAS till hösten. Om någon ungdom vill skriva in sig är 

processen relativt kort. 

Resultatet är i maj minus 667 000 kr jämfört med budget. Dyrare kostnader för 

interkommunala ersättningar för Sollefteå elever som studerar hos annan huvudman är 

den största orsaken. Även drivmedelskostnaderna är högre än beräknat. En tjänstledig 

rektor gör att personalkostnaderna varit lägre än beräknat. Personalkostnaderna är 

fortfarande lite preliminära då lönerevisionen inte bokförts fullt ut än. Årsprognosen är 

minus 2 miljoner. 

 

Då den totala verksamheten just nu ligger över budget kommer ingen åtgärdsplan att 

läggas fram till kommunstyrelsen i augusti. 

 

Beslutsunderlag 

Ekonomi- och verksamhetsuppföljning för-, grund och grundsärskola maj 2023  

Ekonomi- och verksamhetsuppföljning gymnasieverksamhet/vuxenutbildning maj 2023  

Muntlig genomgång, ekonom Maria Ragnarsson  
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§ 40 

 

Informationer 
 

Beslut 
Kommunstyrelsens utskott för unga och lärande tackar för informationerna och lägger 

dem till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

Aktuellt läge     Örjan Abrahamsson 

• Student och skolavslutningar har genomförts. Sommarskolan har börjat och ska 

pågå fram till den 22 juli. Därefter skickas studieresultaten in till Skolverket. 

• Junsele skola håller på att flytta ut från gula skolan och in på röda skolan. Stora 

mängder sopor från skolorna innebar att återvinningscentralen i Junsele fick 

stänga och soporna tas till Sollefteå. 

• Arbetsmiljöverket är och inspekterar idag eftersom en 6:6a anmälan gjorts. 

• En skolkommun med alla rektorer hölls igår. Vi har fått fyra tillfällen med 

”Respekt gympa” till hösten:  12, 20, 26 och 27 september. Junsele, Ramsele, 

Öhn, Valla och särskolan har redan bokat upp sig men alla skolor ska få samma 

möjlighet senare. Kommunikationsenheten ska göra en marknadsföringsfilm så att 

även föräldrar blir inspirerade att vara med. 

 

Vuxenutbildning, gymnasienivå, få ansökningar  Anders Åkerman 

 – digitala utbildningar? – samarbete med gymnasiet?   

Sökmönstret hos vuxenstuderande har förändrats, särskilt hos de som studerar gymnasiala 

kurser. Det har blivit en förskjutning mot att fler vill studera på distans. En stor orsak är 

att man är i arbete och behöver studera på andra tider. Digitala studier kan lättare 

anpassas efter den som studerar. 

 

I år är det 18 personer som valt att studera 27 kurser vid Reveljen. Detta är den lägsta 

nivån någonsin och undervisningssituationen blir inte bra med så få elever. Många 

kommuner är i samma läge och när man tittar på grannkommunerna har många löst det 

genom digitala studier vilket även verksamhetsledningen i Sollefteå ser som en möjlig 

lösning i framtiden. Däremot kommer man fortsätta ha SFI studier fysiskt på plats. 

 

En eventuell digitalisering kommer att innebära en övertalighet på lärare vid Reveljen 

men det finns flera möjligheter till omplacering för dessa personer.  

 

Tidsplanen är, om man väljer att gå vidare med förslaget, att från och med årsskiftet 2023 

– 2024 genomföra förändringen. 

 

Förslag från ledamot i utskottet – Vid behov av mer lärarledd utbildning ge möjlighet att 

läsa kursen tillsammans med en gymnasieklass på GB-skolan. 
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Anders menar att den lösningen inte är omöjlig men att man också skulle kunna erbjuda 

ett lärarlett stöd under kvällstid även för de som i övrigt läser digitalt. 

 

Ledamöter i utskottet framför vikten av lärande i grupp och fördelen med utbyte med 

andra som studerar samma ämne. De lyfter också problematiken med att enbart ha 

möjlighet till stöd under kvällstid då många inom till exempel vården jobbar både kvällar 

och helger. 

 

Anders tar till sig synpunkterna och trycker på att det fortfarande är en fundering, att 

processen enbart har påbörjats, men att det är viktigt att politiken vet hur läget ser ut och 

att något måste göras. 

 

Kösituationen i förskolorna – hur påverkas organisationen? Örjan Abrahamsson 

Det föds väldigt få barn just nu och det finns just nu ett överskott av förskoleplatser, 

framför allt i tätorten. Förvaltningen ser att organisationen måste förändras och antalet 

platser minska. Ett förslag om ny organisation kommer att komma upp till politiken för 

beslut till hösten. Idag vet man inte om förslaget kommer att innebära minskning av 

platser på flera förskolor eller hel avveckling av någon enstaka förskola. 

 

Diskussion förs kring barngruppernas storlek. Statistiken är något missvisande då vi har 

avdelningar med flera barngrupper men att det är totalen på avdelningen som redovisas. 

Kommunens barngrupper är lika stora eller mindre än rikssnittet. Antalet inskrivna barn 

per årsarbetare inom förskolan är 5,3 och riksgenomsnittet 5,1. 

 

Skolavslutning för grundskola på en måndag – fråga från ledamot i utskottet 

Det har inkommit åsikter från både lärare och elever om att man inte uppskattar att 

skolavslutningen hölls på en måndag i år. 

Klargörande från förvaltningen och utskottets ordförande: Antalet skoldagar är fastställt 

och skolan måste följa direktivet. När beslutet togs att förlänga terminen gavs möjlighet 

till rektorerna, liksom alltid, att själva till stor del besluta över hur och när själva 

avslutningsceremonin hålls.  
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§ 41    KS/209/2023 

 

Kösituationen i förskolan, avstämning juni 2023 
 

Beslut 
Kommunstyrelsens utskott för unga och lärande beslutar 

 

- att godkänna redovisningen av kösituationen i förskolan 2023-06-01 i enlighet med 

det systematiska kvalitetsarbetet 2023. 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

I enlighet med huvudmannens kvalitetsplan 2023 - 2024 samt årshjulet för det systematiska 

kvalitetsarbetet följs kösituationen i förskolan upp två gånger per år. 

 

Förvaltningens bedömning  

Under en längre period har antalet förskolebarn minskat till följd av ett lågt barnafödande i 

Sollefteå kommun såväl som i riket. Antalet födda 2022 samt inflyttning uppgår till 131 

barn och för 2023 har 56 barn fötts, fram till 31/5. 

 

Trots avveckling av de moduler som brukats vid Skedoms förskola samt ytterligare åtgärder 

kan förvaltningen konstatera ett överskott på antalet förskoleplatser, främst i tätorten. De 

närmaste månaderna kommer förskolorna att kunna ta emot de barn som står i kö utan 

problem. 

 

Utmaningen är snarast det motsatta. Förvaltningen kommer att utreda en alternativ förskole 

organisation som innebär avveckling av förskoleavdelningar eller en förskola i tätorten för 

beslut under hösten 2023. Detta med anledning av det minskade barnantalet samt 

svårigheten att organisera verksamheten hållbart om inte åtgärder vidtas. Förvaltningen 

återkommer med förslag till beslut så snart utredningen är gjord. 

 

Lagrum 

Skollagen (2010:800) kap 3 - 7, 12, 16, 20§ 

 

Förvaltningens förslag till beslut 
Utskottet för Unga och lärande godkänner redovisningen av kösituationen i förskolan 

2023-06-01, i enlighet med det systematiska kvalitetsarbetet 2023. 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande 2023-06-01, Örjan Abrahamsson och Anna Lagergren 
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§ 42    KS/47/2023 

 

Rapportering – Kränkande behandling, maj 2023 
 

Beslut 
Kommunstyrelsens utskott för unga och lärande beslutar 

 

- att godkänna rapportering gällande anmälan om kränkande behandling per maj 

månad 2023. 

 

Rapport avseende anmälningar till huvudmannen per maj månad 2023 

Nedanstående tabell visar månadsvis jämförelse med tidigare år. 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Anledning till anmälan 

Den särskilt framtagna blankett för anmälning om kränkande behandling till 

huvudmannen har sex rubriker; verbal, psykosocial, textbaserad, fysisk eller digital 

Jan Feb Mars April Maj Juni Aug Sept Okt Nov Dec

2014 16 7 4 9 11 2 4 21 9 7 9

2015 28 9 16 8 1 1 1 18 31 5 17

2016 4 20 5 10 11 10 2 14 7 20 20

2017 26 10 12 11 13 2 4 10 41 11 11

2018 9 3 6 9 1 1 1 8 25 11 10

2019 7 8 13 2 4 1 3 16 11 5 7

2020 5 11 5 7 1 1 2 23 10 16 1

2021 0 4 1 9 1 9 19 46 7 22 29

2022 4 11 16 8 0 0 10 13 30

2023 19 33 29 20 23 0 0 0 0 0 0

0
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Antal inkomna anmälningar gällande kränkande 
behandling
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kränkning samt - om det inträffade inte kategoriseras under någon av nyss nämnda 

rubriker - ska ”annat” markeras samt i text tydliggöra vad som skett. 

 

Åtgärder och avslutande av ärenden 

Det görs alltid en avvägning vid varje inrapporterad anmälan om huvudmannen ska besluta 

huruvida omständigheterna är utredda, åtgärdade och avslutade och/eller det krävs 

ytterligare åtgärder och återrapportering inom en viss tidsperiod. Tid för återrapportering 

beror på omständigheterna och vad som redan gjorts. 

I de fall ärendet inte avslutats vid tidpunkt för anmälan till huvudmannen, återkopplar 

huvudmannen skriftligt till rektor med information om att rektor ska återrapportera status i 

utredningen inom vanligtvis två eller tre veckor. 

Är ärendet avslutat tidigare än angiven tidsperiod, skickar rektor in information om 

åtgärder, bedömning av resultat och eventuella vidare förebyggande åtgärder det datum 

rektor avslutat ärendet. 

 

Är åtgärder fortfarande pågående och rektor därmed inte avslutat ärendet inom den av 

huvudmannen angivna tidsperioden, ska den skriftliga återkopplingen till huvudmannen 

beskriva ärendets nuläge. Huvudmannen kontaktar då rektor för en mer omfattande 

information om ärendets gång och eventuella ytterligare behov av vidtagande av åtgärder. 

Nytt datum för återkoppling fastställs. 

Förvaltningens bedömning 

Det har inkommit 23 anmälningar i maj månad. 

Förvaltningen bedömer att rektorer genomfört utredning, beslutat om åtgärder och därefter 

avslutat alla inkomna ärenden.  

Förslag till beslut. 

Förvaltningen föreslår utskottet för unga och lärande att godkänna redovisningen. 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande 2023-06-07, Örjan Abrahamsson, skolchef 
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§ 43    KS/48/2023 

 

Rapportering – Skolpliktsbevakning, maj 2023 
 

Beslut 
Kommunstyrelsens utskott för unga och lärande beslutar 

 

- att godkänna redogörelsen för maj 2023 i enlighet med gällande rutin för det 

systematiska kvalitetsarbetet. 

 

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Nästan alla barn, bosatta i Sverige, har skolplikt. Undantagen finns reglerade i Skollagens 

29 kapitel 2§. 

 

Skolplikten motsvaras av en rätt till utbildning och kan fullgöras i en skola med offentlig 

huvudman eller i en skola med enskild huvudman. Om eleven inte fullgör sin skolplikt 

hos en enskild huvudman ska hemkommunen informeras. Skolplikten kan fullgöras i 

någon av de obligatoriska skolformerna; grundskola, grundsärskola, specialskola eller 

sameskola. 

 

Den grundläggande utbildningen som alla skolpliktiga elever har rätt till ska vara 

kostnadsfri. 

 

Ansvaret för att eleven fullgör sin skolplikt vilar på flera parter: 

Skolhuvudmannen ska tillse att eleverna i de obligatoriska skolformerna fullgör sin 

skolgång. 

Vårdnadshavare till ett skolpliktigt barn har att tillse att barnet fullgör sin skolplikt. Om 

en skolpliktig elev inte fullgör sin skolgång och detta beror på att elevens vårdnadshavare 

inte gjort vad denne är skyldig till att göra för att så ska ske, får hemkommunen förelägga 

elevens vårdnadshavare att fullgöra sina skyldigheter. 

 

Ett föreläggande får förenas med vite. 

 

Lokalt i Sollefteå har beslutats att från och med oktober 2015 gäller redovisning inom 

ramen för skolpliktsbevakning även för anmäld hög frånvaro där rektor beslutat om 

insatser för ökad närvaro. 

 

Från läsårsstart 2018/2019 är förskoleklass obligatorisk. Skolplikten inträder höstterminen 

det kalenderår barnet fyller sex år. Förskoleklass ingår därmed i skolpliktsbevakningen 

från och med höstterminsstart 2018. 
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Förvaltningens bedömning 

Förvaltningen redogör, vid utskottets sammanträde 2023-06-15 för skolpliktsbevakning 

per maj 2023. 

 

Frånvaron kartläggs, utreds och följs upp. Vid behov ändras åtgärder i syfte att främja en 

ökad närvaro. Tät kontakt, gott samarbete mellan hemmet och skolan samt stödinsatser 

både inom skolan och/eller med extern part är framgångsfaktorer för ökad närvaro. 

 

Att särskilt uppmärksamma frånvaro vid skolstart är av vikt för att möjliggöra tidiga 

insatser, att tidigt främja en ökad närvaro. 

 

Skolornas rutin vid problematisk skolfrånvaro finns att läsa i Riktlinjer för Barn och 

elevhälsa sid 9 och 10. Där framgår även vad som gäller för anmälan till huvudmannen 

samt hur rektor går till väga när det kan bli fråga om ett föreläggande enligt Skollagens 7 

kapitel 23§. (2010:800) 

 

Förvaltningen konstaterar att rektorerna beslutat om stödinsatser utifrån den enskilde 

elevens behov, att resultatet följs upp och att det fattas beslut om nya insatser om så 

krävs. Det framgår att elevhälsoarbetet gällande problematisk skolfrånvaro sker 

systematiskt och att rektor beslutar om såväl interna som externa insatser. 

 

Interna insatser är, förutom anpassningar och särskilt stöd i undervisningen, även kurator, 

skolhälsovård och skolpsykolog. 

 

Övriga insatser är exempelvis samarbete med Specialpedagogiska skolmyndigheten 

(SPSM), Barn- och ungdomspsykiatrin (BUP), Regionens Habilitering, Primärvården och 

Socialtjänsten alternativt Öppenvården. 

 

Det finns för närvarande inget ärende som är föremål för huvudmannabeslut som 

föreläggande eller vite. 

 

Lagrum 

Skollagen (2010:800), 29 kap 7§ samt 7 kap §§20-23 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Utskottet Unga och Lärande godkänner redogörelsen per maj månad 2023, i enlighet med 

gällande rutin för det systematiska kvalitetsarbetet. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande 2023-06-07, Örjan Abrahamsson, skolchef 

 

Beslutet skickas till 

Delgivning till kommunstyrelsen via utskottsprotokoll 
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§ 44    KS/347/2022 

 

Centrala elevhälsans verksamhetsuppföljning 2022-2023 
 

Beslut 
Kommunens utskott för unga och lärande beslutar 

 

- att godkänna centrala elevhälsans verksamhetsuppföljning för läsåret 2022 – 2023. 

 

Ärendebeskrivning 

Sedan hösten 2020 organiseras all elevhälsopersonal från förskola till och med gymnasiet 

i Centrala elevhälsan. 

 

Vid läsårsstarten 2022 fanns: 

• Studie- och yrkesvägledare – fem stycken 

• Kuratorer – 6,5 stycken samt 1,5 vakanser 

• Skolsköterskor – åtta stycken 

• Pedagogisk stödteam – fyra specialpedagoger och en psykolog, tjänsten som logoped 

var vakant 

 

Utifrån identifierade behov upprättades en verksamhetsplan för 2022-2023. 

- Delta i utbildningsinsatser för Skolverkets riktade insatser för nyanlända, under detta 

läsår innefattar det Språk och kunskapsutvecklande arbetssätt (SKUA) samt stötta 

rektor i att driva utvecklingsarbete på respektive enhet. 

- Analysera den egna verksamhetens arbete och måluppfyllelse under året för att sträva 

mot målen i kommunens kvalitetsplan. 

- Arbeta med de utvecklingsområden respektive profession identifierat utifrån 

professionens verksamhetsuppföljning. 

- Följa och utveckla årshjulet för de gemensamma insatser som kurator och 

skolsköterskor genomför i det förebyggande arbetet. 

- Färdigställa en kommungemensam plan för Studie-och yrkesvägledning samt planera 

för implementering av denna. 

- Arbeta vidare med strukturerat arbetsmiljöarbete i Centrala elevhälsan genom att 

regelbundet lyfta professionernas utmaningar och styrkor. 

 

Verksamhetens fortsatta arbeta 

I maj beslutades att projektet HLT (Hälsa, Lärande och Trygghet) kommer att 

permanentas och implementeras i hela kommunen under 2023/2024. 

 

Övergripande mål är målen i Sollefteå kommuns kvalitetsplan men varje profession sätter 

även sina delmål utifrån de behov de ser i sin verksamhet. Under nästa läsår kommer vi 

att fortsätta arbeta med vår arbetsmiljö enligt ovan men även fortsätta utveckla 

elevhälsoarbetet tillsammans med rektor och övriga i verksamheten. Vi kommer att 
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fokusera på vad just elevhälsan kan bidra med för att öka elevernas resultat och i arbetet 

med att utveckla stadieövergångar från förskola till gymnasiet. Det finns även mer att 

utveckla gällande samverkan inom Centrala elevhälsan där professionerna lyfter områden 

att jobba vidare kring. 
 

Lagrum  

Skollagen (2010:800), 2 kap 25-26§§ Skollagen (2010:800), 23 kap 9§  

Skollagen (2010:800), 29 kap 14§  

Offentlighets- och sekretesslagen (2009:400), 23 kap 2§, 25 kap 1§ och 13a§.  

FN:s konvention om barns rättigheter, Barnkonventionen Diskrimineringslagen (2008:567) 

Hälso- och sjukvårdslagen (1982:768) Socialtjänstlagen (2001:453) 

 

Beslutsunderlag 

Verksamhetsuppföljning Centrala elevhälsan 2022-2023 

Bilaga 1 – Uppföljning Pedagogiskt stödteam 

Bilaga 2 – Uppföljning EMI 

Bilaga 3 – Uppföljning Studie- och yrkesvägledare 

Bilaga 4 – Uppföljning Skolkuratorer 

Muntligt föredragande med en djupare presentation av verksamhetsgrenarna, 

elevhälsochef Linda-Marie Lindberg, skolsköterska Jessica Tjärnberg, specialpedagog 

Eva Öberg, studie- och yrkesvägledare Madjid Salehian och skolkurator Lena Sundelin 

Sillberg 
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§ 45 

 

Beslut om datum för kvalitetsdialoger hösten 2023 
 

Beslut 
Kommunens utskott för unga och lärande beslutar 

 

- att kvalitetsdialogerna hålls under vecka 41 

datum: måndag 9 oktober, onsdag 11 oktober, torsdag 12 oktober samt 

fredag 13 oktober 

 

Ärendebeskrivning 

Datum för dialoger är inbokade. 

 

När rapporterna är klara kommer de att läggas ut i Meetings under rubriken skolans 

kvalitetsdialog. 
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§ 46     

 

Diskussion: Hur motiverar vi elever i Sollefteå kommun att söka 
sig till högre utbildningar? 
 

Ärendebeskrivning 

Ordförande har på skolans presidieträff i Ånge tagit del av Mitthögskolans rektor Anders 

Fälldins tankar om vikten av högre utbildning. Även Sollefteå kommun behöver stimulera 

elever att fortsätta studera på högskola och universitet. 

Ordförande ställer en öppen fråga – Hur ska detta gå till? 

 

Jörgen Åslund (Vi) – Mer stöttning och stimulans även för elever som ligger i framkant, 

inte förutsätta att de bara ska studera på egen hand. 

Studie- och yrkesvägledarna ska tidigt aktivt hjälpa till och stötta eleverna i sina val. 

 

Ordförande – Mer stimulation och utmaningar för extra begåvade elever är en del i 

arbetet. 

Studie- och yrkesvägledarna behöver gå in tidigare och hjälpa till. 

Trycka på att skolan och utbildningen är viktigt både för den enskilde individen och för 

samhället. 

 

Emelie Wrede (C) – Bra att man framåt kommer att aktivt måste välja bort 

högskoleförberedande ämnen om man går yrkesprogram, inte behöva göra ett tillval. 

Någon som går yrkesprogram kan senare vilja studera vidare men bromsas av att man då 

först behöver läsa in ämnen. 

Förslag på att en workshop, liknande den som hölls med rektorerna, kan hållas med 

studie- och yrkesvägledarna där politiker och medarbetare kan ha en öppen dialog och 

diskussion om framtidsinriktning. 

 

Diana Nilsson (V) – Studie- och yrkesvägledarna behöver komma med tidigare, klass fem 

är bättre än klass åtta men motivationen till att studera för bättre betyg för att nå sitt 

yrkesmål behöver komma ännu tidigare. 

 

Thérese Kårén (C) – Om studie- och yrkesvägledarna kommer in tidigare kommer det att 

vara lättare att få med föräldrarna i diskussionen kring skolan, framtiden och 

framtidsvalen. Äldre barn tenderar till att inte släppa in föräldrarna på samma sätt. 
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§ 47    

 

Delgivning av handlingar 
 

Beslut 
Kommunens utskott för unga och lärande tackar för delgivningarna och lägger dem till 

handlingarna. 

 

Följande handlingar delges utskottets ledamöter: 

Skolinspektionens uppföljningsbeslut Helgums skola (KS/370/2022) 
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Datum 2023-06-15 


 


Tid kl. 09:00 – 12:20 


 


Plats Junselerummet, kommunhuset, Sollefteå 


 


Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 


 


Övriga  Örjan Abrahamsson, Skolchef §§ 39 – 47  


närvarande Anders Åkerman, verksamhetschef Gymnasieskolan §§ 39 – 43 


 Maria Ragnarsson, ekonom § 39  


 Linda-Marie Lindberg, elevhälsochef § 44 


 Jessica Tjärnberg, skolsköterska § 44 


 Eva Öberg, specialpedagog § 44 


 Madjid Salehian, studie- och yrkesvägledare § 44 


 Lena Sundelin Sillberg, skolkurator § 44 


 Anna-Maria Andersson, sekreterare §§ 39 – 47  


 
 
  


 


Underskrifter Sekreterare Anna-Maria Andersson § 39 – 47  


 


  


 Ordförande Maria Wennberg (C) § 39 – 47  


 


  


 Justerare Susanne Lindahl (S) § 39 – 47  


   


   


   


 
 


Bevis om justering 


 


Protokollet är justerat. 


Justeringen har tillkännagetts genom anslag på Sollefteå kommuns digitala anslagstavla, 


www.solleftea.se 
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Närvaro- och tjänstgöringslista 
  


Namn När- Tjg. Reservation Jäv Anteckningar 
 Varo Ers.    


   § §  


        


Ledamöter        


Maria Wennberg (C) X      Ordförande 


Emelie Wrede (C) X       


Jörgen Åslund (Vi) X       


Diana Nilsson (V) X       


Susanne Lindahl (S) X       


Ersättare        


Thérese Kårén (C) X      
Anslöt kl 10:30, 
från och med § 40 


Jerry Mähler (C) ---       


Maria Eriksson (Vi) ---       


Ulrika Frestadius (M) X       


Jack Åkerlund (S) ---       


 
 
Val av justerare 
Susanne Lindahl (S) utses till justerare av dagens protokoll. 


Protokollet justeras digitalt. 


 


Dagordning 
Dagordningen godkänns.    
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§ 39 


 


Ekonomi- och verksamhetsuppföljning, maj 2023 
 


Beslut 
Kommunstyrelsens utskott för unga och lärande tackar för informationen och lägger den 


till handlingarna. 


 


Ärendebeskrivning 


Maria Ragnarsson, ekonom, redovisar ekonomi- och verksamhetsuppföljning för 


verksamhet upp till och med årskurs 9 per sista maj 2023. 


 


Resultatet är i maj plus 1,5 miljoner jämfört med budget. Ökningen av överskottet från 


förra månaden är en rent bokföringsteknisk justering. Intäkterna är högre än beräknat och 


personalkostnaderna är betydligt lägre vilket bidrar till överskottet. Däremot ligger övriga 


kostnader högre än budgeterat och det samma gäller skolskjutsar. Prognosen är en budget 


i balans men just nu ser det ut att gå lite bättre. 


 


Maria Ragnarsson, ekonom, redovisar ekonomi- och verksamhetsuppföljning för 


gymnasium och vuxenutbildning per sista maj 2023. 


 


Det finns platser kvar på UTAS till hösten. Om någon ungdom vill skriva in sig är 


processen relativt kort. 


Resultatet är i maj minus 667 000 kr jämfört med budget. Dyrare kostnader för 


interkommunala ersättningar för Sollefteå elever som studerar hos annan huvudman är 


den största orsaken. Även drivmedelskostnaderna är högre än beräknat. En tjänstledig 


rektor gör att personalkostnaderna varit lägre än beräknat. Personalkostnaderna är 


fortfarande lite preliminära då lönerevisionen inte bokförts fullt ut än. Årsprognosen är 


minus 2 miljoner. 


 


Då den totala verksamheten just nu ligger över budget kommer ingen åtgärdsplan att 


läggas fram till kommunstyrelsen i augusti. 


 


Beslutsunderlag 


Ekonomi- och verksamhetsuppföljning för-, grund och grundsärskola maj 2023  


Ekonomi- och verksamhetsuppföljning gymnasieverksamhet/vuxenutbildning maj 2023  


Muntlig genomgång, ekonom Maria Ragnarsson  
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§ 40 


 


Informationer 
 


Beslut 
Kommunstyrelsens utskott för unga och lärande tackar för informationerna och lägger 


dem till handlingarna. 


 


Ärendebeskrivning 


Aktuellt läge     Örjan Abrahamsson 


• Student och skolavslutningar har genomförts. Sommarskolan har börjat och ska 


pågå fram till den 22 juli. Därefter skickas studieresultaten in till Skolverket. 


• Junsele skola håller på att flytta ut från gula skolan och in på röda skolan. Stora 


mängder sopor från skolorna innebar att återvinningscentralen i Junsele fick 


stänga och soporna tas till Sollefteå. 


• Arbetsmiljöverket är och inspekterar idag eftersom en 6:6a anmälan gjorts. 


• En skolkommun med alla rektorer hölls igår. Vi har fått fyra tillfällen med 


”Respekt gympa” till hösten:  12, 20, 26 och 27 september. Junsele, Ramsele, 


Öhn, Valla och särskolan har redan bokat upp sig men alla skolor ska få samma 


möjlighet senare. Kommunikationsenheten ska göra en marknadsföringsfilm så att 


även föräldrar blir inspirerade att vara med. 


 


Vuxenutbildning, gymnasienivå, få ansökningar  Anders Åkerman 


 – digitala utbildningar? – samarbete med gymnasiet?   


Sökmönstret hos vuxenstuderande har förändrats, särskilt hos de som studerar gymnasiala 


kurser. Det har blivit en förskjutning mot att fler vill studera på distans. En stor orsak är 


att man är i arbete och behöver studera på andra tider. Digitala studier kan lättare 


anpassas efter den som studerar. 


 


I år är det 18 personer som valt att studera 27 kurser vid Reveljen. Detta är den lägsta 


nivån någonsin och undervisningssituationen blir inte bra med så få elever. Många 


kommuner är i samma läge och när man tittar på grannkommunerna har många löst det 


genom digitala studier vilket även verksamhetsledningen i Sollefteå ser som en möjlig 


lösning i framtiden. Däremot kommer man fortsätta ha SFI studier fysiskt på plats. 


 


En eventuell digitalisering kommer att innebära en övertalighet på lärare vid Reveljen 


men det finns flera möjligheter till omplacering för dessa personer.  


 


Tidsplanen är, om man väljer att gå vidare med förslaget, att från och med årsskiftet 2023 


– 2024 genomföra förändringen. 


 


Förslag från ledamot i utskottet – Vid behov av mer lärarledd utbildning ge möjlighet att 


läsa kursen tillsammans med en gymnasieklass på GB-skolan. 
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Anders menar att den lösningen inte är omöjlig men att man också skulle kunna erbjuda 


ett lärarlett stöd under kvällstid även för de som i övrigt läser digitalt. 


 


Ledamöter i utskottet framför vikten av lärande i grupp och fördelen med utbyte med 


andra som studerar samma ämne. De lyfter också problematiken med att enbart ha 


möjlighet till stöd under kvällstid då många inom till exempel vården jobbar både kvällar 


och helger. 


 


Anders tar till sig synpunkterna och trycker på att det fortfarande är en fundering, att 


processen enbart har påbörjats, men att det är viktigt att politiken vet hur läget ser ut och 


att något måste göras. 


 


Kösituationen i förskolorna – hur påverkas organisationen? Örjan Abrahamsson 


Det föds väldigt få barn just nu och det finns just nu ett överskott av förskoleplatser, 


framför allt i tätorten. Förvaltningen ser att organisationen måste förändras och antalet 


platser minska. Ett förslag om ny organisation kommer att komma upp till politiken för 


beslut till hösten. Idag vet man inte om förslaget kommer att innebära minskning av 


platser på flera förskolor eller hel avveckling av någon enstaka förskola. 


 


Diskussion förs kring barngruppernas storlek. Statistiken är något missvisande då vi har 


avdelningar med flera barngrupper men att det är totalen på avdelningen som redovisas. 


Kommunens barngrupper är lika stora eller mindre än rikssnittet. Antalet inskrivna barn 


per årsarbetare inom förskolan är 5,3 och riksgenomsnittet 5,1. 


 


Skolavslutning för grundskola på en måndag – fråga från ledamot i utskottet 


Det har inkommit åsikter från både lärare och elever om att man inte uppskattar att 


skolavslutningen hölls på en måndag i år. 


Klargörande från förvaltningen och utskottets ordförande: Antalet skoldagar är fastställt 


och skolan måste följa direktivet. När beslutet togs att förlänga terminen gavs möjlighet 


till rektorerna, liksom alltid, att själva till stor del besluta över hur och när själva 


avslutningsceremonin hålls.  
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§ 41    KS/209/2023 


 


Kösituationen i förskolan, avstämning juni 2023 
 


Beslut 
Kommunstyrelsens utskott för unga och lärande beslutar 


 


- att godkänna redovisningen av kösituationen i förskolan 2023-06-01 i enlighet med 


det systematiska kvalitetsarbetet 2023. 


Ärendebeskrivning/Sammanfattning 


I enlighet med huvudmannens kvalitetsplan 2023 - 2024 samt årshjulet för det systematiska 


kvalitetsarbetet följs kösituationen i förskolan upp två gånger per år. 


 


Förvaltningens bedömning  


Under en längre period har antalet förskolebarn minskat till följd av ett lågt barnafödande i 


Sollefteå kommun såväl som i riket. Antalet födda 2022 samt inflyttning uppgår till 131 


barn och för 2023 har 56 barn fötts, fram till 31/5. 


 


Trots avveckling av de moduler som brukats vid Skedoms förskola samt ytterligare åtgärder 


kan förvaltningen konstatera ett överskott på antalet förskoleplatser, främst i tätorten. De 


närmaste månaderna kommer förskolorna att kunna ta emot de barn som står i kö utan 


problem. 


 


Utmaningen är snarast det motsatta. Förvaltningen kommer att utreda en alternativ förskole 


organisation som innebär avveckling av förskoleavdelningar eller en förskola i tätorten för 


beslut under hösten 2023. Detta med anledning av det minskade barnantalet samt 


svårigheten att organisera verksamheten hållbart om inte åtgärder vidtas. Förvaltningen 


återkommer med förslag till beslut så snart utredningen är gjord. 


 


Lagrum 


Skollagen (2010:800) kap 3 - 7, 12, 16, 20§ 


 


Förvaltningens förslag till beslut 
Utskottet för Unga och lärande godkänner redovisningen av kösituationen i förskolan 


2023-06-01, i enlighet med det systematiska kvalitetsarbetet 2023. 


Beslutsunderlag 


Förvaltningsyttrande 2023-06-01, Örjan Abrahamsson och Anna Lagergren 


 


 
 







    


 
    


Nämnd/styrelse 


Kommunstyrelsens 


Utskott för unga och lärande 


 


PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 


2023-06-15 


 


 


 


8 (16) 


§ 42    KS/47/2023 


 


Rapportering – Kränkande behandling, maj 2023 
 


Beslut 
Kommunstyrelsens utskott för unga och lärande beslutar 


 


- att godkänna rapportering gällande anmälan om kränkande behandling per maj 


månad 2023. 


 


Rapport avseende anmälningar till huvudmannen per maj månad 2023 


Nedanstående tabell visar månadsvis jämförelse med tidigare år. 


 
 


 
 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


 


Anledning till anmälan 


Den särskilt framtagna blankett för anmälning om kränkande behandling till 


huvudmannen har sex rubriker; verbal, psykosocial, textbaserad, fysisk eller digital 


Jan Feb Mars April Maj Juni Aug Sept Okt Nov Dec


2014 16 7 4 9 11 2 4 21 9 7 9


2015 28 9 16 8 1 1 1 18 31 5 17


2016 4 20 5 10 11 10 2 14 7 20 20


2017 26 10 12 11 13 2 4 10 41 11 11


2018 9 3 6 9 1 1 1 8 25 11 10


2019 7 8 13 2 4 1 3 16 11 5 7


2020 5 11 5 7 1 1 2 23 10 16 1


2021 0 4 1 9 1 9 19 46 7 22 29


2022 4 11 16 8 0 0 10 13 30


2023 19 33 29 20 23 0 0 0 0 0 0
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kränkning samt - om det inträffade inte kategoriseras under någon av nyss nämnda 


rubriker - ska ”annat” markeras samt i text tydliggöra vad som skett. 


 


Åtgärder och avslutande av ärenden 


Det görs alltid en avvägning vid varje inrapporterad anmälan om huvudmannen ska besluta 


huruvida omständigheterna är utredda, åtgärdade och avslutade och/eller det krävs 


ytterligare åtgärder och återrapportering inom en viss tidsperiod. Tid för återrapportering 


beror på omständigheterna och vad som redan gjorts. 


I de fall ärendet inte avslutats vid tidpunkt för anmälan till huvudmannen, återkopplar 


huvudmannen skriftligt till rektor med information om att rektor ska återrapportera status i 


utredningen inom vanligtvis två eller tre veckor. 


Är ärendet avslutat tidigare än angiven tidsperiod, skickar rektor in information om 


åtgärder, bedömning av resultat och eventuella vidare förebyggande åtgärder det datum 


rektor avslutat ärendet. 


 


Är åtgärder fortfarande pågående och rektor därmed inte avslutat ärendet inom den av 


huvudmannen angivna tidsperioden, ska den skriftliga återkopplingen till huvudmannen 


beskriva ärendets nuläge. Huvudmannen kontaktar då rektor för en mer omfattande 


information om ärendets gång och eventuella ytterligare behov av vidtagande av åtgärder. 


Nytt datum för återkoppling fastställs. 


Förvaltningens bedömning 


Det har inkommit 23 anmälningar i maj månad. 


Förvaltningen bedömer att rektorer genomfört utredning, beslutat om åtgärder och därefter 


avslutat alla inkomna ärenden.  


Förslag till beslut. 


Förvaltningen föreslår utskottet för unga och lärande att godkänna redovisningen. 


Beslutsunderlag 


Förvaltningsyttrande 2023-06-07, Örjan Abrahamsson, skolchef 
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§ 43    KS/48/2023 


 


Rapportering – Skolpliktsbevakning, maj 2023 
 


Beslut 
Kommunstyrelsens utskott för unga och lärande beslutar 


 


- att godkänna redogörelsen för maj 2023 i enlighet med gällande rutin för det 


systematiska kvalitetsarbetet. 


 


Ärendebeskrivning/Sammanfattning 


Nästan alla barn, bosatta i Sverige, har skolplikt. Undantagen finns reglerade i Skollagens 


29 kapitel 2§. 


 


Skolplikten motsvaras av en rätt till utbildning och kan fullgöras i en skola med offentlig 


huvudman eller i en skola med enskild huvudman. Om eleven inte fullgör sin skolplikt 


hos en enskild huvudman ska hemkommunen informeras. Skolplikten kan fullgöras i 


någon av de obligatoriska skolformerna; grundskola, grundsärskola, specialskola eller 


sameskola. 


 


Den grundläggande utbildningen som alla skolpliktiga elever har rätt till ska vara 


kostnadsfri. 


 


Ansvaret för att eleven fullgör sin skolplikt vilar på flera parter: 


Skolhuvudmannen ska tillse att eleverna i de obligatoriska skolformerna fullgör sin 


skolgång. 


Vårdnadshavare till ett skolpliktigt barn har att tillse att barnet fullgör sin skolplikt. Om 


en skolpliktig elev inte fullgör sin skolgång och detta beror på att elevens vårdnadshavare 


inte gjort vad denne är skyldig till att göra för att så ska ske, får hemkommunen förelägga 


elevens vårdnadshavare att fullgöra sina skyldigheter. 


 


Ett föreläggande får förenas med vite. 


 


Lokalt i Sollefteå har beslutats att från och med oktober 2015 gäller redovisning inom 


ramen för skolpliktsbevakning även för anmäld hög frånvaro där rektor beslutat om 


insatser för ökad närvaro. 


 


Från läsårsstart 2018/2019 är förskoleklass obligatorisk. Skolplikten inträder höstterminen 


det kalenderår barnet fyller sex år. Förskoleklass ingår därmed i skolpliktsbevakningen 


från och med höstterminsstart 2018. 
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Förvaltningens bedömning 


Förvaltningen redogör, vid utskottets sammanträde 2023-06-15 för skolpliktsbevakning 


per maj 2023. 


 


Frånvaron kartläggs, utreds och följs upp. Vid behov ändras åtgärder i syfte att främja en 


ökad närvaro. Tät kontakt, gott samarbete mellan hemmet och skolan samt stödinsatser 


både inom skolan och/eller med extern part är framgångsfaktorer för ökad närvaro. 


 


Att särskilt uppmärksamma frånvaro vid skolstart är av vikt för att möjliggöra tidiga 


insatser, att tidigt främja en ökad närvaro. 


 


Skolornas rutin vid problematisk skolfrånvaro finns att läsa i Riktlinjer för Barn och 


elevhälsa sid 9 och 10. Där framgår även vad som gäller för anmälan till huvudmannen 


samt hur rektor går till väga när det kan bli fråga om ett föreläggande enligt Skollagens 7 


kapitel 23§. (2010:800) 


 


Förvaltningen konstaterar att rektorerna beslutat om stödinsatser utifrån den enskilde 


elevens behov, att resultatet följs upp och att det fattas beslut om nya insatser om så 


krävs. Det framgår att elevhälsoarbetet gällande problematisk skolfrånvaro sker 


systematiskt och att rektor beslutar om såväl interna som externa insatser. 


 


Interna insatser är, förutom anpassningar och särskilt stöd i undervisningen, även kurator, 


skolhälsovård och skolpsykolog. 


 


Övriga insatser är exempelvis samarbete med Specialpedagogiska skolmyndigheten 


(SPSM), Barn- och ungdomspsykiatrin (BUP), Regionens Habilitering, Primärvården och 


Socialtjänsten alternativt Öppenvården. 


 


Det finns för närvarande inget ärende som är föremål för huvudmannabeslut som 


föreläggande eller vite. 


 


Lagrum 


Skollagen (2010:800), 29 kap 7§ samt 7 kap §§20-23 


 


Förvaltningens förslag till beslut 


Utskottet Unga och Lärande godkänner redogörelsen per maj månad 2023, i enlighet med 


gällande rutin för det systematiska kvalitetsarbetet. 


 


Beslutsunderlag 


Förvaltningsyttrande 2023-06-07, Örjan Abrahamsson, skolchef 


 


Beslutet skickas till 


Delgivning till kommunstyrelsen via utskottsprotokoll 
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§ 44    KS/347/2022 


 


Centrala elevhälsans verksamhetsuppföljning 2022-2023 
 


Beslut 
Kommunens utskott för unga och lärande beslutar 


 


- att godkänna centrala elevhälsans verksamhetsuppföljning för läsåret 2022 – 2023. 


 


Ärendebeskrivning 


Sedan hösten 2020 organiseras all elevhälsopersonal från förskola till och med gymnasiet 


i Centrala elevhälsan. 


 


Vid läsårsstarten 2022 fanns: 


• Studie- och yrkesvägledare – fem stycken 


• Kuratorer – 6,5 stycken samt 1,5 vakanser 


• Skolsköterskor – åtta stycken 


• Pedagogisk stödteam – fyra specialpedagoger och en psykolog, tjänsten som logoped 


var vakant 


 


Utifrån identifierade behov upprättades en verksamhetsplan för 2022-2023. 


- Delta i utbildningsinsatser för Skolverkets riktade insatser för nyanlända, under detta 


läsår innefattar det Språk och kunskapsutvecklande arbetssätt (SKUA) samt stötta 


rektor i att driva utvecklingsarbete på respektive enhet. 


- Analysera den egna verksamhetens arbete och måluppfyllelse under året för att sträva 


mot målen i kommunens kvalitetsplan. 


- Arbeta med de utvecklingsområden respektive profession identifierat utifrån 


professionens verksamhetsuppföljning. 


- Följa och utveckla årshjulet för de gemensamma insatser som kurator och 


skolsköterskor genomför i det förebyggande arbetet. 


- Färdigställa en kommungemensam plan för Studie-och yrkesvägledning samt planera 


för implementering av denna. 


- Arbeta vidare med strukturerat arbetsmiljöarbete i Centrala elevhälsan genom att 


regelbundet lyfta professionernas utmaningar och styrkor. 


 


Verksamhetens fortsatta arbeta 


I maj beslutades att projektet HLT (Hälsa, Lärande och Trygghet) kommer att 


permanentas och implementeras i hela kommunen under 2023/2024. 


 


Övergripande mål är målen i Sollefteå kommuns kvalitetsplan men varje profession sätter 


även sina delmål utifrån de behov de ser i sin verksamhet. Under nästa läsår kommer vi 


att fortsätta arbeta med vår arbetsmiljö enligt ovan men även fortsätta utveckla 


elevhälsoarbetet tillsammans med rektor och övriga i verksamheten. Vi kommer att 
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fokusera på vad just elevhälsan kan bidra med för att öka elevernas resultat och i arbetet 


med att utveckla stadieövergångar från förskola till gymnasiet. Det finns även mer att 


utveckla gällande samverkan inom Centrala elevhälsan där professionerna lyfter områden 


att jobba vidare kring. 
 


Lagrum  


Skollagen (2010:800), 2 kap 25-26§§ Skollagen (2010:800), 23 kap 9§  


Skollagen (2010:800), 29 kap 14§  


Offentlighets- och sekretesslagen (2009:400), 23 kap 2§, 25 kap 1§ och 13a§.  


FN:s konvention om barns rättigheter, Barnkonventionen Diskrimineringslagen (2008:567) 


Hälso- och sjukvårdslagen (1982:768) Socialtjänstlagen (2001:453) 


 


Beslutsunderlag 


Verksamhetsuppföljning Centrala elevhälsan 2022-2023 


Bilaga 1 – Uppföljning Pedagogiskt stödteam 


Bilaga 2 – Uppföljning EMI 


Bilaga 3 – Uppföljning Studie- och yrkesvägledare 


Bilaga 4 – Uppföljning Skolkuratorer 


Muntligt föredragande med en djupare presentation av verksamhetsgrenarna, 


elevhälsochef Linda-Marie Lindberg, skolsköterska Jessica Tjärnberg, specialpedagog 


Eva Öberg, studie- och yrkesvägledare Madjid Salehian och skolkurator Lena Sundelin 


Sillberg 
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§ 45 


 


Beslut om datum för kvalitetsdialoger hösten 2023 
 


Beslut 
Kommunens utskott för unga och lärande beslutar 


 


- att kvalitetsdialogerna hålls under vecka 41 


datum: måndag 9 oktober, onsdag 11 oktober, torsdag 12 oktober samt 


fredag 13 oktober 


 


Ärendebeskrivning 


Datum för dialoger är inbokade. 


 


När rapporterna är klara kommer de att läggas ut i Meetings under rubriken skolans 


kvalitetsdialog. 
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§ 46     


 


Diskussion: Hur motiverar vi elever i Sollefteå kommun att söka 
sig till högre utbildningar? 
 


Ärendebeskrivning 


Ordförande har på skolans presidieträff i Ånge tagit del av Mitthögskolans rektor Anders 


Fälldins tankar om vikten av högre utbildning. Även Sollefteå kommun behöver stimulera 


elever att fortsätta studera på högskola och universitet. 


Ordförande ställer en öppen fråga – Hur ska detta gå till? 


 


Jörgen Åslund (Vi) – Mer stöttning och stimulans även för elever som ligger i framkant, 


inte förutsätta att de bara ska studera på egen hand. 


Studie- och yrkesvägledarna ska tidigt aktivt hjälpa till och stötta eleverna i sina val. 


 


Ordförande – Mer stimulation och utmaningar för extra begåvade elever är en del i 


arbetet. 


Studie- och yrkesvägledarna behöver gå in tidigare och hjälpa till. 


Trycka på att skolan och utbildningen är viktigt både för den enskilde individen och för 


samhället. 


 


Emelie Wrede (C) – Bra att man framåt kommer att aktivt måste välja bort 


högskoleförberedande ämnen om man går yrkesprogram, inte behöva göra ett tillval. 


Någon som går yrkesprogram kan senare vilja studera vidare men bromsas av att man då 


först behöver läsa in ämnen. 


Förslag på att en workshop, liknande den som hölls med rektorerna, kan hållas med 


studie- och yrkesvägledarna där politiker och medarbetare kan ha en öppen dialog och 


diskussion om framtidsinriktning. 


 


Diana Nilsson (V) – Studie- och yrkesvägledarna behöver komma med tidigare, klass fem 


är bättre än klass åtta men motivationen till att studera för bättre betyg för att nå sitt 


yrkesmål behöver komma ännu tidigare. 


 


Thérese Kårén (C) – Om studie- och yrkesvägledarna kommer in tidigare kommer det att 


vara lättare att få med föräldrarna i diskussionen kring skolan, framtiden och 


framtidsvalen. Äldre barn tenderar till att inte släppa in föräldrarna på samma sätt. 
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§ 47    


 


Delgivning av handlingar 
 


Beslut 
Kommunens utskott för unga och lärande tackar för delgivningarna och lägger dem till 


handlingarna. 


 


Följande handlingar delges utskottets ledamöter: 


Skolinspektionens uppföljningsbeslut Helgums skola (KS/370/2022) 





